
PROTOKÓŁ NR XXXIII/2013 
z sesji Rady Miejskiej w Żmigrodzie odbytej 

w dniu 29 maja 2013 roku  
w Zespole Placówek Kultury w Żmigrodzie 

W posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych ( lista obecności, jako załącznik nr 1). 
Radni nieobecni:  
Radny Jan Gmyz 
Radna Anna Jadwiga Rosińska-Dolik 
Obecni byli również: 
Burmistrz Gminy Żmigród      Robert Lewandowski 
Z-ca burmistrza Gminy Żmigród  Zdzisław Średniawski  
Sekretarz Gminy Żmigród   Wojciech Smoliński 
Skarbnik Gminy Żmigród              Anna Dobrowolska 
Pracownicy urzędu, goście i sołtysi ( lista obecności, jako załącznik nr 2 i nr 3). 
Obrady rozpoczęły się o godz. 13 00. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zgodnie z 1 punktem porządku obrad, 
otworzył sesję wypowiadając słowa  

„OTWIERAM XXXIII SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE „  
Witając wszystkich radnych, pracowników urzędu oraz gości.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz stwierdził, że zgodnie z listą obecności 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącej 15 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
uchwał.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zwrócił się do radnych w sprawie propozycji 
zmiany porządku obrad sesji. 
Radny Damian Sułkowski w imieniu radnych z Klubu „Porozumienie Żmigrodzkie” 
złożył wniosek w sprawie zmiany porządku obrad sesji poprzez wprowadzenie 
czterech projektów uchwał. Radny przeprosił, że na sesję przygotował dopiero 
projekty uchwał. Następnie Radny Damian Sułkowski omówił kolejno przedłożone 
projekty uchwał: 
1) projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr 0007.XXV.184.2012 Rady 

Miejskiej w Żmigrodzie z dnia 14 listopada 2012 r. w sprawie nadania Statutu 
Zespołowi Placówek Kultury w Żmigrodzie ( dokument stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu), 

Radny Damian Sułkowski uzasadniając przygotowanie projektu uchwały 
powiedział, że głównym argumentem zaskarżenia uchwały przez Służby Wojewody 
było to, że uchwała jest niezgodna z prawem. Radny dodał, iż kontaktował się z 
Wydziałem Nadzoru został poinformowany, że p. Sekretarz był informowany o tym, 
że dokument jest niezgodny z prawem. Radny skierował do Pana Wojciecha 
Smolińskiego Sekretarza Gminy Żmigród zapytanie, dlaczego mając sygnały z 
Urzędu Wojewódzkiego we Wrocławiu o niezgodnym z prawem dokumencie nic w tej 
sprawie nie robił.  
2) projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr 0007.XXVIII.198.2012 Rady 

Miejskiej w Żmigrodzie podjętej dnia 28 grudnia 2012 r, w sprawie upoważnienia 
Dyrektora Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Żmigrodzie do 
załatwienia indywidualnych spraw z zakresu utrzymania czystości i porządku w 
gminie ( dokument stanowi załącznik nr 5 do protokołu), 

3) projekt uchwały w sprawie Uchwały nr 0007.XXVIII.2011.2012  Rady Miejskiej w 
Żmigrodzie z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 



uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi ( dokument stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu), 

4)  projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr 0007.XXVIII.204.2012 Rady 
Miejskiej w Żmigrodzie z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie wzoru deklaracji o 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właściciela nieruchomości( dokument stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 

Radny Damian Sułkowski uzasadniając przygotowanie projektów uchwał 
powiedział, że głównym argumentem odrzucającym uchwały przez Służby Wojewody 
jest to, że zakłady budżetowe nie są upoważniony do tego typu działań. Radny 
dodał, że w sprawie ponownego przeanalizowania uchwały Rady Miejskiej 
upoważniającej Dyrektora MZGK zwrócił się do Wojewody, jak również podobne 
pismo zażył do Przewodniczącego Rady informując, że uchwała jest niezgodna z 
prawem. Radny odczytał odpowiedź, jaką otrzymał z urzędu w/w sprawie ( 
kserokopia pisma z urzędu stanowi załącznik nr 8 do protokołu). Radny zwrócił się do 
Przewodniczącego Rady z zapytaniem, dlaczego pismo zostało skierowane do p. 
Burmistrza, a nie do komisji Rady Miejskiej.  
Radny Damian Sułkowski zwrócił się z zapytaniem do Dyrektora MZGK, dlaczego 
p. Dyrektor zdecydował się na ogłoszenie przetargu w czasie, kiedy uchwała została 
zaskarżona do Sądu Administracyjnego.  
Radny Damian Sułkowski zwrócił się do Radnych o przyjęcie i wprowadzenie 
projektów uchwał do porządku sesji. 
Pan Wojciech Smoliński Sekretarz Gminy Żmigród odpowiadając na zapytanie 
Radnego Damiana Sułkowskiego powiedział, że w prawie administracyjnym 
obowiązuje zasada pisemności, dlatego na telefoniczne uwagi ze strony Wydziały 
Nadzoru i Kontroli Urzędu Wojewódzkiego nie nastąpi zmiana lub unieważnienie 
dokumentu, jakim jest uchwała. Wydział Nadzoru i Kontroli Urzędu Wojewódzkiego w 
kwietniu przesłał skargę na uchwałę, która została przekazana dla radnych, a 
następnie wyjaśnienie urzędu w sprawie zaskarżonej uchwały, która została 
przesłana do Sądu Administracyjnego i przekazana dla Radnych.  Pan Sekretarz 
odniósł się do zarzutów, które zostały wskazane w skardze Wojewody, dodając, że 
została ona uznana w całości. 
Radny Damian Sułkowski powiedział, że wyjaśnienia p. Sekretarza powinno zostać 
przedstawione, kiedy projekt uchwały zostanie wprowadzony do porządku obrad. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz w odniesieniu do wypowiedzi radnego 
Damiana Sułkowskiego powiedział, że zasadne jest, aby osoby, które przygotowały 
poprzednie dokumenty mogły się odnieść do przygotowanych projektów uchwał.  
Pan Wojciech Smoliński Sekretarz Gminy Żmigród w odniesieniu do wypowiedzi 
Radnego Damiana Sułkowskiego powiedział, że w sytuacji, kiedy projekty uchwał nie 
zostaną wprowadzone do porządku obrad, osoby będące na sesji nie poznałyby 
wyjaśnień drugiej strony. Na zakończenie p. Sekretarz powiedział, że poprawiony 
projekt uchwały w sprawie statutu ZPK zostanie przygotowany pod obrady komisji na 
koniec czerwca br.   
Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród w odniesieniu do wniosku 
Radnego Damian Sułkowskiego powiedział, że p. Radny miał wiedzę wcześniej, a 
dziś wnoszenie projektów uchwał na sesję w sprawie zmian jest „niepoważne”. 
Ponadto, każda uchwała powinna przejść proces legislacji, włącznie z podpisem 
Radcy Prawnego, na tych dokumentach brak podpisu radcy. Pan Burmistrz zwrócił 
się do Radnego Damiana Sułkowskiego o złożenie projektów uchwał do porządku 
kolejnej sesji. Burmistrz Robert Lewandowski postawił wniosek o odrzucenie 
wniesionych projektów uchwał przez Radnego Damiana Sułkowskiego. 



Pan Artur Kanicki Dyrektor MZGK w odpowiedzi na zapytanie Radnego Damiana 
Sułkowskiego wyjaśnił, że to Rada upoważniła Dyrektora MZGK w sprawie 
ogłoszenia przetargu, a został ogłoszony zgodnie z prawem, które na dziś 
obowiązuje. Uchwała nie została uchylona przez Sąd Administracyjny, p. Dyrektor 
dodał, iż uważa, że nie popełnił żadnego błędu. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz w odniesieniu do zapytania Radnego 
Damiana Sułkowskiego, dlaczego Jego pismo zostało przekazane do p. Burmistrza, 
a nie na komisje Rady, wyjaśnił, że przyjął taką zasadę, iż pisma, które trafiają do 
Rady, a dotyczą istotnych spraw są przekazywane zarówno do Radnych i p. 
Burmistrza. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zwrócił się do Radnych w sprawie innych 
uwag dotyczących zmiany porządku sesji. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zgłosił wniosek w sprawie zmiany kolejności 
dwóch projektów uchwał i tak: 
projekt nr 6 w sprawie utworzenia oddziału przedszkolnego w Szkole Podstawowej 

im. Bolesława Chrobrego w Żmigrodzie otrzyma nr 5 

projekt nr 5 zmieniający uchwałę Nr XXXIX/298/2010 Rady Miejskiej w Żmigrodzie z 

dnia 16 września 2010 r. w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę 

Żmigród publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych oraz publicznych innych form wychowania przedszkolnego otrzyma 

nr 6. 

Radny Damian Sułkowski zaproponował, aby przeprowadzono głosowania w taki 

sposób, że projekt w sprawie statutu ZPK głosować osobno, natomiast trzy kolejne 

projekty uchwał głosować razem.  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał pod głosowanie wniosek Radnego 
Damiana Sułkowskiego: 
 

1) projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr 0007.XXV.184.2012 Rady 
Miejskiej w Żmigrodzie z dnia 14 listopada 2012 r. w sprawie nadania Statutu 
Zespołowi Placówek Kultury w Żmigrodzie 

projekt uchwały otrzymał: 2 głosy „za”, 11 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących”.  
 

1) projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr 0007.XXVIII.198.2012 Rady 
Miejskiej w Żmigrodzie podjętej dnia 28 grudnia 2012 r, w sprawie upoważnienia 
Dyrektora Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Żmigrodzie do 
załatwienia indywidualnych spraw z zakresu utrzymania czystości i porządku w 
gminie, 

2) projekt uchwały w sprawie Uchwały nr 0007.XXVIII.2011.2012  Rady Miejskiej w 
Żmigrodzie z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 
uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

3) projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr 0007.XXVIII.204.2012 Rady 
Miejskiej w Żmigrodzie z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie wzoru deklaracji o 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właściciela nieruchomości 

projekty uchwał otrzymały: 2 głosy „za”, 11 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących”.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni nie przyjęli wniosku 
Radnego Damiana Sułkowskiego w sprawie zmiany porządku sesji poprzez 



wprowadzenie czterech projektów uchwał. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał pod głosowanie swój wniosek w 
sprawie zmiany kolejności dwóch projektów uchwał i tak: 
projekt nr 6 w sprawie utworzenia oddziału przedszkolnego w Szkole Podstawowej 

im. Bolesława Chrobrego w Żmigrodzie otrzyma nr 5 

projekt nr 5 zmieniający uchwałę Nr XXXIX/298/2010 Rady Miejskiej w Żmigrodzie z 

dnia 16 września 2010 r. w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę 

Żmigród publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych oraz publicznych innych form wychowania przedszkolnego otrzyma 

nr 6. 

Wniosek otrzymały: 13 głosów „za”. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie porządku obrad po 
zmianach. 
Porządek XXXIII sesji Rady Miejskiej w Żmigrodzie został przyjęty: 12 głosów 
„za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący”. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zwrócił się do radnych o podanie kandydatur 
na Sekretarza sesji Rady Miejskiej. 
Radna Maria Czesława Rybka zgłosiła kandydaturę Radnego Rafała Zagórskiego.  
Radny Rafał Zagórski wyraził zgodę dla pełnienia funkcji Sekretarza. 
Radni nie zgłosili innych kandydatur.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie zgłoszonej 
kandydatury na Sekretarza obrad.  
Radni 12 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym” wybrali Radnego Rafała 
Zagórskiego Sekretarzem obrad. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
Podjęcia uchwał: 
 

Projekt uchwały nr 1 w sprawie zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
projekt uchwały i skierowały na sesję z wnioskiem Radnego Józefa Łysikowskiego,  
- w sprawie zamiany w § 1 ust.1 pkt b słowa „kontroli” na słowo „analizy” po 
zmianie pkt b brzmi „analizy potencjalnych kosztów i dochodów związanych z 
utworzeniem Liceum Dwujęzycznego przy Gimnazjum im. Macieja Rataja w 
Żmigrodzie”. 
Radni nie zgłosili innych uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie poprawki 
zgłoszonej przez Radnego Józefa Łysikowskiego. 
Radni 13 głosami „za” przyjęli poprawkę pkt. b w § 1 uchwały, który po zmianie 
brzmi „analizy potencjalnych kosztów i dochodów związanych z utworzeniem 
Liceum Dwujęzycznego przy Gimnazjum im. Macieja Rataja w Żmigrodzie”. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie z 
przyjętą zmianą.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIII.235.2013 
 

Projekt uchwały nr 2 w sprawie zmiany uchwały nr 0007.XXVIII.202.2012 Rady 
Miejskiej w Żmigrodzie z dnia 28 grudnia w sprawie regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie gminy Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosku. 



Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: 11 głosami „za” 
             0 głosów „przeciw” 
             2 głosy „wstrzymujące” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIII.236.2013 
 

Projekt uchwały nr 3 w sprawie wymagań, jakie powinien spełnić 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 
działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
nieczystości ciekłych na terenie gminy Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIII.237.2013 
 

Projekt uchwały nr 4 w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Gmin i 
Powiatów Aglomeracji Wrocławskiej.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: 10 głosami „za” 
             0 głosów „przeciw” 
             3 głosy „wstrzymujące” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIII.238.2013 
 

Projekt uchwały nr 5 w sprawie utworzenia oddziału przedszkolnego w Szkole 
Podstawowej im. Bolesława Chrobrego w Żmigrodzie. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIII.239.2013 
 

Projekt uchwały nr 6 zmieniający uchwałę Nr XXXIX/298/2010 Rady Miejskiej w 
Żmigrodzie z dnia 16 września 2010 r. w sprawie ustalenia sieci prowadzonych 
przez Gminę Żmigród publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w 
szkołach podstawowych oraz publicznych innych form wychowania 
przedszkolnego. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIII.240.2013 
 

Projekt uchwały nr 7 w sprawie nadania statutu Liceum Ogólnokształcącego 
Dwujęzycznego w Żmigrodzie. 



Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radny Józef Łyskowski zgłosił trzy wnioski o charakterze porządkującym 
proponując zmianę zapisu n/w paragrafach. 
§ 34 ust.4 „Praca zespołu przedmiotowego kieruje przewodniczący powołany przez 

Dyrektora.”  
propozycja „Pracą zespołu przedmiotowego kieruje przewodniczący wskazany 

przez zespół, a powołany przez Dyrektora.” 
§ 34 ust.10 „Pracą komisji kieruje przewodniczący powołany przez Dyrektora.” 
propozycja „Pracą komisji kieruje przewodniczący wskazany przez komisję, a 

powołany przez Dyrektora.” 
§ 39 ust.2 „Warunkiem zatrudnienia ww. pracowników jest zgoda organu 
prowadzącego.” 
Radny Józef Łysikowski w uzasadnieniu wniosku powiedział, że zapis § 39 ust.2 
jest zbędny i można go wykreślić, ponieważ przepisy nadrzędne określają, że 
pracownicy administracji i obsługi zatrudniani są zgodnie z zatwierdzonym arkuszem 
organizacyjnym. 
Radni nie zgłosili innych wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przypomniał, że na posiedzeniu komisji radni 
zgłaszali poprawki do projektu statutu i Pani Dyrektor wprowadziła je, jako 
autopoprawki. 
Z-ca Burmistrza Zdzisław Średniawski przyjął, jako zasadny wniosek Radnego 
Józefa Łysikowskiego. 
Pani Janina Pastwik Kierownik Ref. Ośw. Poinformował, że wszystkie poprawki 
radnych wniesione do statutu zostały wprowadzone, jako autopoprawki i radni 
otrzymali je na piśmie.  
Radni zrezygnowali z odczytania wprowadzonych autopoprawek.  
Radni nie zgłosili innych wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Radny Józef Łyskowski zaproponował przeprowadzenie głosowania wniesionych 
poprawek i tak: § 34 ust.4 i 10 razem, a § 39 ust.2 osobno. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał pod głosowanie wnioski zgłoszone 
przez Radnego Józefa Łysikowskiego. 
1. Zmiana zapisów:  
§ 34 ust.4 „Pracą zespołu przedmiotowego kieruje przewodniczący wskazany przez 

zespół, a powołany przez Dyrektora.” 
§34 ust.10 „Pracą komisji kieruje przewodniczący wskazany przez komisję, a 

powołany przez Dyrektora.” 
Wniosek został przyjęty: 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy 
„wstrzymujące”. 
 

2. Wykreślenie § 39 ust.2 o brzmieniu „Warunkiem zatrudnienia ww. pracowników 
jest zgoda organu prowadzącego.” Po wykreśleniu ust.2 § 39 będzie brzmiał „ W 
Liceum zatrudnienie są pracownicy administracji i obsługi, których zakres 
obowiązków ustalony jest oddzielnie”. 

Wniosek został przyjęty: 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy 
„wstrzymujące”. 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie autopoprawek 
wprowadzonych do statutu. 
Autopoprawki zostały przyjęte: 8 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 5 głosów 
„wstrzymujących”. 



Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały wraz z przyjętymi 
wnioskami i autopoprawkami pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: 7 głosami „za” 
           0 głosów „przeciw” 
           5 głosami „wstrzymującymi” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIII.241.2013 
 

Projekt uchwały nr 8 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Trzebnickiemu.   
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: 12 głosami „za” 
             0 głosów „przeciw” 
             1 głosem „wstrzymującym” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIII.242.2013 
 

Projekt uchwały nr 9 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 
Województwa Dolnośląskiego. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIII.243.2013 
 

Projekt uchwały nr 10 w sprawie emisji obligacji Gminy Żmigród oraz zasad ich 
zbywania nabywania i wykupu. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje 
skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: 11 głosami „za” 
             0 głosów „przeciw” 
             2 głosami „wstrzymującymi” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIII.244.2013 
 

Projekt uchwały nr 11 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2013 rok. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje 
skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków.  
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: 11 głosami „za” 
             0 głosów „przeciw” 
             2 głosami „wstrzymującymi” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIII.245.2013 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przywitał Pana Roberta Adacha Starostę 
Powiatu Trzebnickiego, który przybył na posiedzenie sesji.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad wystąpienie Pana Zbigniewa Węgrzyna Prezesa Zarządu Pełnomocnika ds. 



Realizacji Projektu „Uporządkowanie gospodarki ściekowej w zlewni rzeki Barycz”. 
Tematem wystąpienia będzie „Szczegółowe przedstawienie przyczyn wypowiedzenia 
przez PGK „Dolina Baryczy” Sp. z o.o.  kontraktu nierzetelnej firmie tj. Centrum 
Nowoczesnych Technologii S.A. z/s w Sosnowcu ( dawniej Energopol-Południe S.A.) 
oraz podjętych działań mających na celu, jak najszybsze dokończenie inwestycji w 
Żmigrodzie”.  
Pan Zbigniew Węgrzyn Prezes Zarządu Pełnomocnik ds. Realizacji Projektu 
„Uporządkowanie gospodarki ściekowej w zlewni rzeki Barycz”.  
Na wstępie Pan Prezes powiedział, że w związku z wystąpieniem problemów z 
realizacją inwestycji kanalizacyjnej na terenie Gminy Żmigród, dotyczy miasta 
Żmigród, zwrócił się do p. Przewodniczącego Rady o możliwość omówienia 
problematyki na sesji Rady Miejskiej w Żmigrodzie. 
Pani Ewa Monieta Kierownik Jednostki Realizującej  
Projekt uporządkowanie gospodarki ściekowej w zlewni rzeki Barycz. 
Projekt jest współfinansowany przez Unię Europejską w ramach Funduszu 
Spójności. Inwestor Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej "Dolina Baryczy" Sp. z 
o.o. z/ s w Miliczu w dniu 22.03.2011 r. podpisał umowę z Wykonawcą - "Energopol-
Południe" SA z/s w Sosnowcu. Wartość kontraktu to ponad 18 milionów złotych. 
Prace przy realizacji kontraktu miały zostać zakończone 21.12.2012 roku, ale z 
powodu pewnych okoliczności ( brak zgody Firmy ALKON w Żmigrodzie na 
wykonywanie prac na terenie ich zakładu) w związku z tym podpisano aneks do 
umowy przedłużając termin zakończenia inwestycji na dzień 31 marca 2013 roku. 
Zakres inwestycji obejmował budowę w mieście Żmigród 10 km sieci sanitarnej i 10 
km sieci deszczowej, co pozwoliłoby na rozdzielenie istniejącej sieci ogólnospławnej. 
W 21 lutym br. wykonawca Firma "Energopol-Południe" SA z/s w Sosnowcu 
odstąpiła od umowy, wskazując na zwłokę w wypełniania świadczenia, powołując się 
na kodeks cywilny. Do dnia 21 lutego wykonawca zrealizował ok.15 km sieci, czyli 
ok.65% sieci zrealizował. W trakcie realizacji kontraktu wykonawca borykał się z 
wieloma problemami, nie wywiązywał się ze swoich zobowiązań. Wykonawca nie 
dysponował własnym zapleczem, nie miał ludzi, bazował na podwykonawcach. 
Występowały również problemy z płaceniem dla podwykonawców. Zgodnie z 
podpisanym harmonogramem pierwsze efekty realizacji kontraktu przez wykonawcę 
miały być widoczne w czerwcu 2011 roku, a wykonawca uzyskał je dopiero we 
wrześniu 2011 r. Zamawiający łącznie z inżynierem kontraktu próbował wpłynąć na 
wykonawcę, aby przygotował program naprawczy.  Wydawało się, że wykonawca 
nadrobi zaległości, ale nie udało się. Z pism Inżyniera Kontraktu wynikało, że są 
szanse na realizację kontraktu, jeżeli wykonawca doprowadzi do zwiększenie 
zasobów ludzkich i sprzętu. Pani Ewa Monieta Kierownik Jednostki Realizującej 
Projekt wspomniała również, o problemach wykonawcy z przygotowaniem 
dokumentacji do rozliczeń względem płatności, wykonawca wystąpił dopiero po roku 
z pierwszymi płatnościami. Kolejną fakturę wystawił w grudniu 2012 roku. Pani 
Kierownik wyjaśniła, że od strony prawnej wykonawca odstąpił od niewykonanej 
umowy, a zamawiający na podstawie warunków kontraktowych wypowiedział umowę 
z dniem 11 kwietnia 2013 roku. Pani Kierownik poinformowała, że sprawa zostanie 
skierowana do sądu celem rozpatrzenia i stwierdzenia faktycznych przyczyn 
odstąpienia od umowy. Ponadto p. Kierownik wspomniała o spotkaniach z 
wykonawcą przed wypowiedzeniem umowy, w czasie, których wykonawca nie 
wspominał o płatnościach, na które się powołał wypowiadając umowę. W trakcie 
spotkań był poruszany temat niezgodności dokumentacji i współpracy z Inżynierem 
Kontraktu. Kontynuując temat p. Kierownik dodał, że postępowanie wykonawcy 



świadczy o innych przyczynach, którymi się kierował wypowiadając umowę. 
Zamawiającym próbował ratować kontrakt proponując wykonawcy, że część prac, 
które wykonał zamawiający uzna za wykonana i wystawi świadectwo, a wykonawca 
powróci na budowę, i w trybie pilnym zakończy prace. Natomiast karne odsetki 
naliczy tylko od części niewykonanej. Niestety wykonawca nie przyjął tej propozycji, a 
tym samym świadczy to o innych powodach wypowiedzenia umowy przez 
wykonawcę.  
Na zakończenie p. Kierownik poinformował, że obecnie trwa inwentaryzacja w celu 
ustalenia rzeczywistego wykonania prac, żeby rozliczyć się z wykonawcą. Prace 
inwetaryzacyjne zostaną zakończone na przełomie czerwca –lipca. Następnie 
zostanie przygotowane zamówienie publiczne w okresie sierpień 2013 –luty 2014, 
podpisanie umowy i wprowadzenie nowego wykonawcy, co będzie skutkować 
zakończeniem kontraktu grudzień 2014.Kończąc p. Kierownik wspomniał, że w 
czasie realizacji kontraktu kanalizacyjnego, ta sama Firma realizowała kontrakt 
podpisany z Gminą Żmigród na sieci wodociągowej i teletechnicznej. To działanie 
było jednym z czynników, że kontrakt nie został zakończony. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz w chwili przerwy oddał głos dla Komendanta 
PSP w Trzebnicy. 
Pan Bogusław Brud Komendant PSP w Trzebnicy złożył podziękowania na ręce 
Radnych za wsparcie finansowe w zakupie samochodu dla straży. Zakup samochodu 
wsparły wszystkie gminy i starostwo. Komendant złożył podziękowania w imieniu 
strażaków i swoim. 
Pan Zbigniew Węgrzyn Prezes Zarządu Pełnomocnik ds. Realizacji Projektu 
„Uporządkowanie gospodarki ściekowej w zlewni rzeki Barycz”.  
Na wstępie p. Prezes powiedział, że kontrakt obejmujący trzy gminy jest bardzo 
trudnym kontraktem, ponieważ są to małe gminy, a muszą sprostać wyzwaniu, które 
jest warte ok.170 milionów złotych. Dlatego wszystko musi być prowadzone zgodnie 
z zasadami i wytycznymi unii europejskiej. W kontrakcie podpisanym przez PGK 
Dolina Baryczy, jako zamawiający w stosunku do wykonawcy Firmy ENERGO-POL. 
Na wartość ok. 4 milionów złotych zostały wystawione faktury i w 100% uregulowane 
z dniem 31 marca br. Firma, która realizowała kontrakt nie przedstawiała na bieżąco 
wszystkich danych dotyczących odbiorów, dlatego nie wiadomo, co pokaże wynik 
inwentaryzacji. Pan Prezes wspomniał o awarii kanalizacyjnej, którą zgłosiła p. 
Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej wyciek zanieczyszczeń na placu zabaw. 
Wykonawca został wezwany do usunięcia awarii, niestety z braku ludzi i skłócenia z 
podwykonawcami nie jest w stanie usunąć awarii. W takich przypadkach PGK Dolina 
Baryczy usunęła awarię, a za wykonaną pracę obciąży Firmę ENERGO-POL. 
Natomiast w innych przypadkach, dodał p. Prezes PGK Dolina Baryczy nie będzie 
mogła usuwać awarii bez sądowego nakazu zamiennego. Kontynuując temat p. 
Prezes poinformował, że kontrakt był z trudem realizowany i od samego początku 
występowały problemy z wyegzekwowaniem należnych dokumentów od wykonawcy. 
PGK Dolina Baryczy nie miała pojęcia, sygnału, informacji i porozumienia, dodał p. 
Prezes, że Urząd Miejski w Żmigrodzie podpisał umowę z tym samym wykonawcą na 
realizację inwestycji wodociągowej i teletechnicznej, dodając, że przejrzał całą 
dokumentację. W roku 2011, kiedy urząd podpisywał umowę z Firma ENERGO-POL, 
to PGK „Dolina Baryczy” już wówczas miała przygotowane dokumenty na 
wypowiedzenie umowy dla wykonawcy. Dzisiaj, dodał p. Prezes, może powiedzieć, 
że Urząd Miejski zabrał Spółce PGK wykonawcę. Realizuje swój kontrakt na tej 
samej budowie bez żadnych uzgodnień i harmonogramu ze Spółką jest to działanie 
na szkodę Spółki. Spółka PGK, dodał p. Prezes, chce zrealizować to zadanie, choć 



słyszy się różne głosy mieszkańców Żmigrodu na temat spółki. Spółka kilka dni temu, 
ogłosiła przetarg na realizację zadania, jakim jest modernizacja oczyszczalni ścieków 
w Żmigrodzie na wartość ok.10 milionów złotych.   
W temacie taryfy za ścieki p. Prezes wyjaśnił, że taryfa nie jest jedynym 
wyznacznikiem zasobności spółki, ale w sposób dostateczny zabezpiecza normalne 
funkcjonowanie Spółki dla wykonywania zadań, do których została powołana. Na dziś 
Gmina Żmigród –mieszkańcy zalegają z płatnościami w wysokości 400 tys. zł, Milicz 
580 tys.zł. Ponadto słyszy się i mieszkańcy piszą, że w Żmigrodzie jest tak źle, bo 
Żmigród nie ma swojego przedstawiciela w Spółce, ale przedstawiciel nie miałby 
wiele do powiedzenia, dodał p. Prezes, w tym zadaniu i w przypadku tego 
wykonawcy. 
Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród  
Cytat: „. Liczyłem po cichu, na to, że podaruje Pan sobie wycieczki w kierunku gminy 
…”.Kontynuując temat Pan Burmistrz powiedział, że obarczanie Gminy Żmigród za 
to, że nie został skończony kontrakt, ponieważ Gmina Żmigród w przetargu wyłoniła 
tą samą Firmę dla wykonania sieci wodociągowej i teletechnicznej jest daleko idącym 
nadużyciem. Pan Burmistrz powiedział, że była uzgadniana dokumentacji projektowa 
ze Spółką PGK, Spółka wiedziała o tym, że gmina będzie realizowała zadanie. Jeżeli 
w mieście jest realizowana inwestycja, a jest to trudny teren do realizacji, to rozsądne 
było, aby wszystkie zadania realizować wspólnie dla uporządkowania całego 
uzbrojenia podziemnego. Pan Burmistrz dodał, iż zakłada, że p. Prezes wiedział, że 
jest realizowana inwestycja wodociągowa i teletechniczna przez Gminę. Gmina 
Żmigród, dodał p. Burmistrz, nie czuje się winna, że zaistniał problem na kontrakcie 
kanalizacyjnym prowadzonym przez Spółkę PGK. Pan Burmistrz dodał, że wierzy, iż 
inwestycja zostanie zrealizowana, choć z opóźnieniem, a drogi będą w lepszym 
stanie niż dziś. Na dzień dzisiejszy remont dróg jest w trakcie realizacji przez 
wykonawcę Firmę ENERGO-POL. Pan Burmistrz skierował pod adresem p. Prezesa 
uwagę, że Spółka PGK nie przejawiła żadnego zainteresowania stanem dróg w 
mieście Żmigród, tam gdzie była realizowana inwestycja kanalizacyjna. Pan 
Burmistrz dodał, że można również oskarżyć innych inwestorów, którzy zlecili 
wykonawstwo firmie ENERGO-POL, za nie zrealizowanie inwestycji kanalizacyjnej w 
Żmigrodzie. 
Pan Burmistrz odniósł się do uwag p. Prezesa pod adresem firmy ENERGO-POL, że 
ma złe stosunki z podwykonawcami. W wyniku przeprowadzonych rozmów z 
czterema podwykonawcami oni byli skłonni do dalszej współpracy z firmą ENERGO-
POL, z wyjątkiem jednego podwykonawcy, który w znacznej mierze przyczynił się do 
tej złej sytuacji to podwykonawca Firma OTTER. Kontynuując temat Pan Burmistrz 
powiedział, że firma ENERGO-POL dla gminy Żmigród realizuje zadanie. Prace są 
prowadzone dobrze i został podpisany aneks na zakończenie prac do 31 lipca br.. 
Wszystko wskazuje na to, że zadanie zostanie wykonane, dodał p. Burmistrz, a to o 
czymś świadczy. Kontynuując temat p. Burmistrz powiedział, że nie oskarża Spółki 
PGK, że jest winna, ponieważ zdecydowanie winę ponosi wykonawca, dodając, 
może należało umowę wypowiedzieć wcześniej wykonawcy i skutki byłyby mniejsze. 
Kończąc p. Burmistrz powiedział, iż liczy, że zadanie kanalizacyjne zostanie 
zakończone w 2014 roku, prosząc, aby termin zakończenia inwestycji kanalizacyjnej 
wyznaczyć na październik 2014 rok. Pan Burmistrz poinformował, że na kolejnym 
walnym zgromadzeniu będzie prosił o rozszerzenie Rady Nadzorczej o jedną osobę 
ze Żmigrodu, dodając, iż jego zdaniem Rada Nadzorcza powinna liczyć trzy osoby po 
jednej osobie z każdej gminy.  Byłoby taniej, a ma to wpływ na wysokość taryfy. Na 
zakończenie p. Burmistrz zwrócił się do p. Prezesa z prośbą o ogłoszenie osobno 



przetargu na wykonanie 170 m sieci w mieście dla podłączenia kanalizacji z 
Borzecina, co pozwoli mieszkańcom sołectwa na oddawanie ścieków.  
Pan Zbigniew Węgrzyn Prezes Zarządu Pełnomocnik ds. Realizacji Projektu 
„Uporządkowanie gospodarki ściekowej w zlewni rzeki Barycz”.  
 Prezes w odniesieniu do wypowiedzi p. Burmistrza w sprawie Firmy ENERGO-POL 
powiedział, że posiada umowę zawartą między Gmin Żmigród, a Farmą ENERG-
POL. W umowie jest zapisane, że inwestycja o wartości 4 milionów złotych powinna 
zostać zakończona 31 grudnia 2012 roku, a dziś jesteśmy w przededniu czerwca 
2013 r.  
Pan Prezes poinformował, że dla uruchomienie Borzęcina zostanie wykonana sieć, 
która zostanie wprowadzona do realizacji po przeprowadzeniu inwentaryzacji. 
Pan Prezes odniósł się do realizowanej inwestycji gminnej przez Firmę ENERGO-
POL powiedział, że gmina prowadzi inwestycje to on nie powinien się o niej 
dowiadywać od pracownika na rowie. Przed podpisaniem umowy Gmina Żmigród, a 
ENERGO-POL powinno dojść do porozumienia ze Spółką PGK. Pan Prezes 
wspomniał, że kiedy dojdzie do rozliczenia to gmina Żmigród zostanie obciążona 
stosowną częścią za odtworzenie dróg. Gmina Żmigród chciała prowadzić inwestycję 
po gospodarsku nie uczestnicząc w odtworzeniu, dodając, że On może by na to 
przystał, ale jego mocodawcy na pewno nie. 
Pan Robert Adach Starosta Powiatu Trzebnickiego powiedział, że przyglądał się 
temu sporowi i widział, jak Gmina Żmigród była wycinana ze wszystkich stanowisk, 
co wiąże się z problemami komunikacyjnymi, a należało się z tym liczyć. 
Pan Starostwa poprosił o informacje w sprawie: 

 Czy Gmina Milicz zapłaciła za część kanalizacji w Sułowie?  

 Czy decyzja, która Pan podjął w sprawie pogonienia i rozwiązania umowy w 
ENERGO-POLEN nie wiąże się z utratą dotacji i upadłością Spółki? 

Pan Zbigniew Węgrzyn Prezes Zarządu Pełnomocnik ds. Realizacji Projektu 
„Uporządkowanie gospodarki ściekowej w zlewni rzeki Barycz”.  

 Czy Gmina Milicz zapłaciła za część kanalizacji w Sułowie?  
Wykonanie inwestycji nie jest jednoznaczne z płatnościami. 
W odniesieniu do słów p. Starosty o wycinaniu, p. Prezes powiedział, że nie są mu 
znane przyczyny i powody wycinania.  Rada Nadzorcza został powołana zgodnie z 
prawem, na mocy wyroku sądowego.  

 Czy decyzja, która Pan podjął w sprawie pogonienia i rozwiązania umowy w 
ENERGO-POLEN nie wiąże się z utratą dotacji i upadłością Spółki? 

Pan Prezes powiedział, że nie pogonił Firmy ENERGO-POL, ale wykonawca poddał 
się i nie wnosił o przedłużenie. Warunki unijne dużego kontraktu precyzyjnie 
określają, w jakim przypadku i okresie można zmienić umowę. Umowa została 
zmieniona i wydłużono okres na 3 miesiące, kiedy Firma ALKON nie wpuszczała 
wykonawcy na swój teren. Natomiast kolejną zmianę umowy może podpisać Minister 
Środowiska, do którego występuje Narodowy Fundusz w oparciu o nasze dane i 
informacje. 
Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród odniósł się do wypowiedzi p. 
Prezesa w sprawie umowy między Gminą Żmigród, a Firmą ENERGO-POL, wyjaśnił, 
że zmiana terminu zakończenia prac na wodociągu była podyktowana 
przeciągającymi się pracami kanalizacyjnymi. Pan Burmistrz poinformował, że w 
kontrakcie na inwestycji wodociągowej i teletechnicznej jest zapis, który dotyczy 
odtworzenia dróg i chodników, a ponadto zarządcą dróg gminnych jest gmina. Na 
zakończenie p. Burmistrz poinformował, że robił wszystko, aby kontrakt kanalizacyjny 
został realizowany.  



Radny Leszek Kraszewski skierował pod adresem p. Prezesa słowa krytyki, które 
dotyczyły braku informacji na temat rezygnacji wykonawcy z budowy o tym, dodał 
radny dowiedział się z prasy. Ponadto radny poruszył takie tematy: jak zajęcie pasa 
drogowego przez wykonawcę, naprawę ulic, podłączenie mieszkańców Borzęcina do 
kanalizacji, temat taryfy. Kontynuując temat Radny powiedział, o braku przekazu 
informacji ze strony Prezesa PGK w kierunku Radnych i Pana Burmistrza, o 
wszystkich ważnych i istotnych sprawach związanych z inwestycją kanalizacyjną, 
dowiadują się bardzo późno. Jedną z ważnych i istotnych spraw inwestycji 
kanalizacyjnej była zmiana terminu zakończenia robót kanalizacyjnych. 
Radny Henryk Bagiński powiedział, że to jest naszą wspólną inwestycją, a teraz 
przerzucamy się odpowiedzialnością, a prawda leży po środku. Radny poruszył 
temat podpisanych umów i zapisów w nich zawartych dotyczących zajęcia pasa 
drogowego i odtworzenia dróg. Na zakończenie Radny zwrócił się do p. Prezesa w 
sprawie podania Firmy ENERGO-POL do sądu, a sąd wskaże przyczyny 
niewywiązania się z umowy.   
Radny Damian Sułkowski w nawiązaniu do omawianego tematu powiedział, że 
winni są Pan Bagiński i Pan Średniawski, ponieważ Spółka PGK powstała, za ich 
kadencji. Radny podał, że już rok temu mówił, że źle się dzieje z inwestycją 
kanalizacyjną, kiedy ul. Szkolna była tak długo realizowana i to był sygnał, że Firma 
ENERGO-POL nie sprawdza się. Radny dodał, że ma żal o to, iż nie mógł 
uczestniczyć w naradach budowlanych. Kończąc zwrócił się do p. Burmistrza, że 
powinien zawiadomić na piśmie Spółkę PGK o tym, że będzie prowadzona 
inwestycja wodociągowa i teletechniczna przez Gminę. 
Pan Robert Adach Starosta Powiatu Trzebnickiego nawiązując do tematu 
powiedział, że radni powinni sprawdzić dokumenty czy Firma ENEGO-Pol starała się 
o zakończenie inwestycji kanalizacyjnej, którą może ukończyłaby np. w terminie 4 
miesięcy. Na teraz istnieje zagrożenie projektu w kontekście dofinansowania z unii 
europejskiej jego niedofinansowania. Jest to bardzo poważna sprawa, którą trzeba 
skrupulatnie zweryfikować. Pan Starosta w sprawie Rady Nadzorczej Spółki PGK 
powiedział, iż On mając większość udziałów zadbałby o to, żeby wszyscy udziałowcy 
byli członkami Rady Nadzorczej, ponieważ wyrzucanie partnera z Rady Nadzorczej 
stawia olbrzymi znak zapytania, szczególnie w podmiotach publicznych, że coś jest 
na rzeczy. Ponadto Spółka PGK powinna zostać odpolityczniona, ponieważ spółka 
nie może być zakładnikiem gier politycznych różnych samorządowców. Na 
zakończenie Starosta powiedział cytat: „…jest zagrożone kilkadziesiąt milionów 
publicznych pieniędzy, jest to bardzo poważna sprawa i jedną z większych spraw na 
Dolnym Śląsku i nie powinno być miejsca do niedomówień”. 
Pan Zbigniew Węgrzyn Prezes Zarządu Pełnomocnik ds. Realizacji Projektu 
„Uporządkowanie gospodarki ściekowej w zlewni rzeki Barycz”.  
 Cytat „..Nie namówi mnie Pan do oceny politycznej, Pan jest politykiem, Pan może 
to oceniać, Stasiak, Wybierała, Burmistrz, Oni są udziałowcami spółki na takich 
samych prawach. Ja jestem najęty do tej roboty w tej Spółce i pracuję na określonych 
warunkach i mam postawione odpowiednie zadania…”. Kontynuując temat p. Prezes 
powiedział, że na takich samych warunkach jest realizowany kontrakt w Żmigrodzie i 
Miliczu. W Miliczu na 28 km zostało zrealizowane 14 km, tyle samo, co w Żmigrodzie. 
Dla realizacji kontraktu został zatrudniony inżynier kontraktu wraz z zespołem 20 
osób, wysokiej klasy specjalistów i to Oni prowadzą i nadzorują tę inwestycję, a 
Spółka pełni rolę zamawiającego. Pan Prezes dodał, że na dzisiaj nie ma żadnych 
zagrożeń typu upadłość spółki i nie zrealizowanie zadania, o których wspomniał p. 
Starosta. Na terenie Sułowa prace zostały zakończone w grudniu 2012 roku, a do 



dnia dzisiejszego ENERGO-POL nie przedstawił świadectw, potwierdzeń płatności 
na rzecz podwykonawców.  Kończąc p. Prezes powiedział, że Firmę ENERGO-POL 
można uznać, jako wypadek przy pracy, która nie sprawdziła się na naszym terenie. 
Sołtys Sołectwa Żmigródek w sprawie umożliwienia, aby w Radzie Nadzorczej 
Spółki PGK był przedstawiciel Żmigrodu. 
Pan Zbigniew Węgrzyn Prezes Zarządu Pełnomocnik ds. Realizacji Projektu 
„Uporządkowanie gospodarki ściekowej w zlewni rzeki Barycz” wyjaśnił, że jest 
tylko Prezesem Spółki, a udziałowcy, ponieważ to leży w ich kompetencji, na walnym 
zgromadzeniu mogą podjąć uchwałę o rozszerzeniu składu Rady Nadzorczej. Pan 
Prezes dodał, że Spółka PGK mieści się w Miliczu, ale w gminie Żmigród, w 
wykonano zadania inwestycyjne poza kontraktem o wartości 2 milionów i na ul Prusa 
w Żmigrodzie o wartości 430 tys. złotych. W gminie Milicz i Cieszków nie 
zrealizowano żadnego zadania poza kontraktem. Do dziś Spółka spłaca te 
zobowiązanie, dodając, że jest to odpowiedź w sprawie wyczyszczenia z Rady 
Nadzorczej. 
Pan Ireneusz Pyczak Kierownik Ref.IRL w sprawie zajęcia dróg w czasie 
wykonywania prac wodociągowych wymienił ulice, gdzie były wykonywane zadania tj. 
ul.: Zielona, Mickiewicz, Poziomkowa, Morelowa. Przetarg na zadanie został 
ogłoszony w porozumieniu z Spółka PGK na dokumentację projektową. Spółka PGK 
podpisała umowę na kanalizację sanitarną i deszczową, a gmina podpisała umowę 
na modernizację wodociągową z tym samym wykonawcą. 
Pan Zbigniew Węgrzyn Prezes Zarządu Pełnomocnik ds. Realizacji Projektu 
„Uporządkowanie gospodarki ściekowej w zlewni rzeki Barycz” powiedział, że 
musi sprostować, ponieważ po raz pierwszy słyszy, że było jakieś porozumienie, 
dodał, że zaprzecza, żeby było podpisane porozumienie. Prezes zwrócił się o 
potwierdzenie tego faktu dokumentem. 
Radny Leszek Kraszewski zwrócił się do p. Prezesa stwierdzając, że p. Prezes nie 
miał, żadnej wiedzy na temat narad budowalnych, które odbywały się raz w tygodniu i 
nie miał wiedzy na temat, co się działo na budowie, dodając, że p. Prezes albo nic 
nie robi, albo nie wie, co się dzieje. 
Radny Damian Sułkowski zwrócił się z prośbą, aby w czasie inwentaryzacji zwrócił 
uwagę na ul. Kolejową, ponieważ jest źle wykonana, stoi woda nie spływa.  
Pan Zbigniew Węgrzyn Prezes Zarządu Pełnomocnik ds. Realizacji Projektu 
„Uporządkowanie gospodarki ściekowej w zlewni rzeki Barycz” wyjaśnił, że 
inwentaryzacja jest robiona szczegółowo. W odpowiedzi dla Radnego Kraszewskiego  
p. Prezes powiedział, jeżeli wykonawca jednym sprzętem wykonuje pracę dla dwóch 
zleceniodawców to trudno jest zorientować się, dlatego, że PGK realizowało również 
sieć wodociągową. Na zakończenia p. Prezes powiedział, że zależy jemu, aby jak 
najszybciej wprowadzić nowego wykonawcę na tę inwestycję. 
Radny Henryk Bagiński powiedział, że radni już mają jasność w tym temacie, a 
dyskusja idzie w kierunku szczegółów i dlatego wnosi o jej zakończenie. 
Pan Edward Szaniawski Kierownik MZGK w Żmigrodzie skierował do p. Prezesa 
kilka pytań: 
-w sprawie nie ogłoszenia taryfy w sposób zwyczajowo przyjęty w prasie lokalnej, 
tylko na swojej stronie,  
-amortyzacja, a taryfa za ścieki, 
-przerwanie inwestycja, a taryfa 
-w sprawie zatrudnienia kolejnego kierownika na oczyszczalni,  
-w sprawie nowej stawki za zrzut ścieków do oczyszczalni, 
- w sprawie najwyższej taryfy za ścieki na kraju 



Następnie Pan Szaniawski odniósł się do zerwanej umowy przez Spółkę PGK z 
ENERGO-POLEM, dodając, że rozmawiał w tej sprawie z przedstawicielami 
ENERGO-POLU, którzy mówili, że mając przedłużoną umowę byli wstanie inwestycję 
zrealizować. Takie samo zdanie w tej sprawie mieli także podwykonawcy.  Pan 
kierownik poinformował, że przyczyną wstrzymanych pracach na wodociągu, było 
podyktowane pracami kanalizacyjnymi. 
Na zakończenie p. Szaniawski powiedział, że mieszkańcy wystąpią o zwrot opłaty za 
ścieki, ponieważ PGK naliczało opłatę za ścieki z taryfy, która nie obowiązywała.   
Pan Zbigniew Węgrzyn Prezes Zarządu Pełnomocnik ds. Realizacji Projektu 
„Uporządkowanie gospodarki ściekowej w zlewni rzeki Barycz” udzieli 
odpowiedzi na pytania p. Szaniawskiego: 
Amortyzacja, a taryfa za ścieki, 
-w sprawie taryfy wyjaśnił, że amortyzacja jest wrzucana po odebraniu roboty,   
w sprawie najwyższej taryfy za ścieki na kraju 
-taryfa w Żmigrodzie jest wysoka, ale dużo brakuje do najwyższej w kraju. W Dolinie 
Parcenty rejon Kołobrzegu stawka za wodę i ścieki wynosi 50 zł /m3 
w sprawie nowej stawki za zrzut ścieków do oczyszczalni, 
-dopóki nie będzie analizatora na oczyszczali, ścieki są traktowane jak z sieci 
miejskiej  
W sprawie przedłużenia umowy p. Prezes powiedział, że to nie zależało od spółki i 
prezesa. Wykonawca Firma ENERGO-POL nie zwróciła się do Spółki PGK z pismem 
o przedłużenie umowy. Kontynuując temat p. Prezes powiedział, że o przedłużenie 
umowy wykonawca powinien zwrócić się 1,5 miesiąca przed zakończeniem kontraktu 
wskazując powód przedłużenia. Ponadto Spółka PGK w tej sytuacji od dnia 
zakończenia umowy tj. od 31 marca 2013 r. miałaby obowiązek naliczać kary 
umowne.  Ucieczka ENERGO-POLU z budowy nie dawała żadnych szans 
zamawiającemu, który zwlekał, ponieważ miesiąc czasu trwały rozmowy. Spółka 
PGK płaci 2,5 miliona złotych rocznie podatku za umieszczenie sieci dla gmin.  
przerwanie inwestycja, a taryfa 
-po zrealizowaniu inwestycji wzrost majątku będzie miał wpływ na wysokość taryfy, 
w sprawie zatrudnienia kolejnego kierownika na oczyszczalni,  
 - czy budowa będzie trwała czy nie kierownik budowy musi być zatrudniony, ponadto 
prace, które będą wykonywane na terenie Żmigrodu muszą być nadzorowane przez 
kierownika budowy, który posiada odpowiednie kwalifikacje np. nadzorowania prac 
przy wykonaniu łącznika dla wpięcia mieszkańców Borzęcina.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przypomniał, że radny Henryk Bagiński złożył 
wniosek o zamknięcie dyskusji, dodając, że wszystkim zależy, aby inwestycja 
kanalizacyjna została, jak najszybciej ukończona.  
Wniosek został przyjęty 12 głosami „ za”, 1 głosie „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących” 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz ogłosił 10 minutową przerwę.  
Przewodniczący rady po przerwie wznowił obrady przechodząc do kolejnego 
punktu porządku obrad Informacji i sprawozdań. 
Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród złożył informację z podjętych 
zarządzeń za okres od 28.03.br. do 29.05.br. Podjętych zostało 21 zarządzeń 
1) w sprawie informacji o przebiegu wykonania Budżetu Gminy za 2012 rok, 
2) trzy zarządzenia w sprawie zmian w budżecie Gminy Żmigród na 2013 r. i tak: - w 

pierwszym zarządzeniu zwiększono planowane dochody i wydatki o kwotę 
97.850,-zł, w wyniku zmian dochody wynoszą 49.154.293,04 zł, a wydatki 
wynoszą 49.557.938,04 zł. Deficyt budżetu Gminy na 2013 r. wynosi 403.645,-zł, 



- w drugim zarządzeniu zwiększono planowane dochody i wydatki o kwotę 
466.305,98 zł, w wyniku zmian dochody wynoszą 49.620.599,02 zł, a wydatki 
wynoszą 50.024.244,02 zł. Deficyt budżetu Gminy na 2013 r. wynosi 403.645,-zł, 

- w trzecim zarządzeniu zwiększono planowane dochody i wydatki o kwotę 87.344,- 
zł, w wyniku zmian dochody wynoszą 49.707.943,02 zł, a wydatki wynoszą 
50.111.588,02 zł. Deficyt budżetu Gminy na 2013 r. wynosi 403.645,-zł, 

3) dwa zarządzenia w sprawie przeniesienia wydatków między rozdziałami i 
paragrafami w budżecie Gminy Żmigród na 2013 rok, 

4) w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego PZZLA w 
Żmigrodzie za rok obrachunkowy 2012, którego wyniki wynoszą: 

 suma aktywów 2.428.133,00 

 suma pasywów 2.428.133,00 

 zysk za 2012 r. 124.614,76 
5) w sprawie drugiego przetargu nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej działką nr 1/1 AM 4 położonej w Żmigrodzie za 840 tys. zł. 
Pierwszy przetarg zakończył się wynikiem negatywnym.  

6) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie przez Gminę Żmigród w 
drodze darowizny nieruchomość niezabudowaną stanowiącą własność Powiatu 
Trzebnickiego działka nr 52/7 AM 11 o pow.0,0100 ha. Nieruchomość 
przeznaczona będzie na cele publiczne związane z poszerzeniem drogi gminnej 
poprzez wybudowanie zatoczki.   

7) dwa zarządzenia w sprawie oddania w dzierżawę w drodze przetargu 
nieograniczonego: 

 lokal użytkowy o pow.63,50 m2, położony w Żmigrodzie przy ul. PKWN 38,  

 lokal użytkowy o pow.45,06 m2, położony w Żmigrodzie przy ul. PKWN 24,  
8) w sprawie przeznaczenia do oddania w dzierżawę na czas nieokreślony 

następującą nieruchomość rolną obręb Żmigród o pow.2.5539 ha położoną w 
granicy działki nr 9/2 AM 22 o pow. 2.3341 ha i część działki nr 10 AM 22 o 
pow.0.2198 ha, 

9) w sprawie przeznaczenia do oddania w dzierżawę na czas nieokreślony w trybie 
przetargu nieograniczonego następującą nieruchomość rolną obręb Borzęcin 
działka nr 182/2 o pow.0.0648 ha, 

10) dwa zarządzenia w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w trybie 
bezprzetargowym na rzecz najemców lokale mieszkalne położone w Żmigrodzie 
przy ul. Kolejowe 8/3 i ul. Stefana Batorego 9/5,wraz z oddaniem w użytkowanie 
wieczyste procentowego udziału w gruncie, 

11) w sprawie przeznaczenia do oddania w dzierżawę w trybie bezprzetargowym 
następujące nieruchomości gruntowe stanowiące własność Gminy Żmigród:  

 obręb Borzęcin część działki nr 41 AM 1 o pow.0.0728 ha na czas nieokreślony na 
rzecz Pana Józefa Wiktorowicza,  

 obręb Borzęcin część działki nr 179/1 AM 1 o pow.0.0221 ha na czas nieokreślony 
na rzecz Pana Zdzisława Kotali, 

 obręb Radziądz działka nr 170/2 AM 1 o pow.0.10 ha na czas nieokreślony na 
rzecz Pana Piotra Bociek i Pana Tomasza Bociek, 

 obręb Radziądz działka nr 543/2 AM 1 o pow.0.0834 ha na czas nieokreślony na 
rzecz Państwa Józefa i Janiny małż. Grabowicz, 

  obręb Żmigród działka nr 7/2 AM 16 o pow.0.62514 ha na okres do 31 grudnia 
2016 r. na rzecz Pana Karola Kalinki, 

12) w sprawie ogłoszenie otwartego konkursu ofert na realizację zadania 
publicznego Gminy Żmigród 2013 r. z zakresu kultury i ochrony dziedzictwa 



narodowego, 
13) w sprawie ogłoszenia wyników otwartego konkursu ofert na realizację zadania 

publicznego Gminy Żmigród w 2013 r. z zakresu kultury i ochrony dziedzictwa 
narodowego, w wyniku przeprowadzonego postępowania konkursowego na 
realizację w/w zadania publicznego, iż zadanie to będzie realizować organizacja 
pozarządowa ZHP Chorągiew Dolnośląska Hufiec Powiatu Trzebnickiego,  

14) w sprawie przedłożenia projektów uchwał do Rady Miejskiej na sesję 
29.05.2013 r., 

Inne informacje: 
gastronomia  
Z dniem 1 maja br. w podziemiach Zespołu Pałacowo Parkowego, rozpoczęła się 
działalności gastronomiczna, czynna jest restauracja. Element ten był bardzo 
potrzebny na terenie zespołu. Podmiot, który prowadzi restauracje jest doświadczony 
w gastronomii. 
dotacje 
Gmina uzyskała dotację na dwa zadania inwestycyjne. Dotację w wysokości 153 tys. 
zł na remont świetlicy w Bychowie są to środki z lokalnej grupy działania. Druga 
dotacja jest na zadanie komunikacyjne, które jest ważne dla funkcjonowania miasta, 
przebudowa ul. Wrocławskiej ( skrzyżowania). Na dziś nie wybrano 
najkorzystniejszego wariantu przebudowy skrzyżowania. Wartość dotacji 269 tys. zł, 
pokrywa 50% zadania. 
sprzedaże 
W strefie ekonomicznej została sprzedana działka dla FIRMY LECH-MET. Z 17 ha 
na strefie zostało sprzedanych już 10 ha. 
konkursy 
Na wniosek Dolnośląskiego Konserwatora Zabytków Zespół Pałacowo Parkowy 
został laureatem konkursu ogólnokrajowego Generalnego Konserwatora Zabytków. 
drogi  
Droga wojewódzka Żmigród –Milicz. Na tym odcinku zostało wykonane 4 km nowej 
nawierzchni. Samorządy gmin i powiatów, przez które biegnie droga robią wszystko, 
aby doprowadzić do modernizacji pozostałego odcinka drogi. Na dziś mamy 
nieoficjalną informację, że w tym roku może zostanie zmodernizowane kilka 
kilometrów drogi. Jeżeli dojdzie do modernizacji całej drogi to będzie to sukces 
wszystkich samorządów. W tym roku ma być robiona droga w Kliszkowicach odcinek 
ok.1,5 km. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz podziękował dla Pana Burmistrza za złożone 
sprawozdanie. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Interpelacji i zapytań. 
Radny Damian Sułkowski odniósł się do początku sesji. Radny powiedział, że dla 
niego pisma, które przychodzą z Urzędu Wojewódzkiego z Wydziału Nadzoru i 
Kontroli są policzkiem, porażką naszej Rady, że głosujemy buble. Jeżeli są telefony 
informujące o niezgodnym dokumentu z prawem, to należy to poprawić, a nie czekać 
na pismo. Radny dodał, że jest zadowolony z wyniku, a zarazem są mocne 
argumenty za tym, że Dyrektor MZGK nie ma prawa ogłosić przetargu i podpisać 
umowy. Dobrze, że przetarg nie został rozstrzygnięto, ponieważ kto poniósłby 
konsekwencji, podpisania umowy przez Dyrektora MZGK, po wyroku Sądu. 
Radny Józef Łysikowski w odniesieniu do początku sesji powiedział, iż nie mógł 
głosować za poparciem wniosku, ponieważ został zaskoczony. Radni często 
protestują, kiedy dostają materiały na sesji. Radny dodał, że docenia wagę tych 



materiałów i składa wniosek, aby projekty uchwał trafiły do komisji tematycznej lub do 
radnych na komisji wspólnej. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że przyjmuje wniosek, 
dodając, że odrzucenie tych projektów uchwał nie rozwiązuje problemów.  
Radny Damian Sułkowski podziękował dla radnego Józefa Łysikowskiego za 
poparcie jego projektów uchwał. Radny również, wnioskował za skierowaniem 
projektów uchwał na najbliższą komisję. 
Pan Wojciech Smoliński Sekretarz Gminy Żmigród w sprawie upoważnienia 
Dyrektora MZGK.  Pan Sekretarz zadał pytanie radnemu Sułkowskiemu, czy uchwała 
obowiązuje  
Radny Damian Sułkowski  
Odpowiedział TAK i zapytał p. Sekretarza, a gdy będzie wyrok sądu, że uchwała jest 
niezgodna z prawem. 
Pan Wojciech Smoliński Sekretarz Gminy Żmigród odpowiedział prawo nie działa 
wstecz.  Obecnie są prowadzone rozmowy z prawnikami, co w takiej sytuacji.  
Ponadto Wydział Kontrolni Wojewody zachowuje się różnie w różnych sytuacjach.  
W sprawie uchwały dotyczącej Statutu ZPK zarzuty wniesione przez Wojewodę 
zostały uznane, uchwała zostanie zmieniona. W sprawie uchwał MZGK będziemy 
czekać na proces, ale uchwała obowiązuje. 
Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród w sprawie skargi radnego 
Damiana Sułkowskiego do Wydziału Nadzoru Wojewody. Pan Burmistrz powiedział, 
że bardzo żałuje, ponieważ Nadzór nie zająłby się tym tematem, gdyby Radny nie 
napisał i dziś byśmy nie dyskutowali, a ponadto to pokazuje, jak działa Nadzór 
Wojewody. Kontynuując temat p. Burmistrz powiedział, a jak w takiej sytuacji ma 
działać samorząd, kiedy po kilku miesiącach nadzór stwierdza niezgodności w 
podjętej uchwale. Pan Burmistrz dodał, że ubolewa nad tym, że Radny zgłosił to do 
nadzoru, cytat: „… miesza Pan w szykach strategii przyjętej przez Gminę”. Zakład 
budżetowy, dodał p. Burmistrz, nie jest spółką, tylko to jest element gminy. Została 
przyjęta strategia przez zarządzających, że gospodarowaniem odpadów będzie 
zajmował się MZGK, ponieważ jest to najlepsze rozwiązanie. Po konsultacji z RIO we 
Wrocławiu, RIO stwierdziło, że deklaracje są ważne i prawie 96% gospodarstw 
domowych złożyło deklaracje do MZGK. Pan Burmistrz wyjaśnił, że może 
niepotrzebnie była podejmowana ta uchwała, ponieważ w Statucie MZGK jest zapis 
mówiący o gospodarowaniu odpadami. W sprawie przetargu na odbiór odpadów 
została złożona jedna oferta i przetarg zostanie unieważniony. W sprawie oferenta, 
który będzie odbierał śmieci p. Burmistrz powiedział, że musi to być oferent, który 
będzie wykonywał to zadanie za kwotę 800-900 tys. zł. Na zakończenie p. Burmistrz 
dodał, że p. Radny mógł złożyć swoje projekty uchwał i można było temat omówić na 
komisjach, na których zapadłaby decyzja w tej sprawie.  
Radny Damian Sułkowski w odniesieniu do wypowiedzi p. Burmistrza powiedział, 
że jak ktoś kradnie to się nie odwraca tylko łapie za rękę i zgłasza na Policję. Tak 
samo postępuję, jeżeli jest łamane prawo. Gmina nie tworzy prawa, ale ma je 
przestrzegać. Pan Burmistrz ma pretensje, że to zgłosił, ale to był, dodał, mój 
obowiązek. Kontynuując temat p. Radny powiedział, jak p. Burmistrz może mieć do 
niego żal, że zgłosił, że gmina łamie prawo. Radny wspomniał o rewitalizacji i 
przesłuchaniu Pana Wysockiego, przez Policję. Dlaczego przekazujemy obowiązki 
dla MZGK, a należy to zostawić w Urzędzie, dodając, że będzie upierał się, że śmieci 
powinny zostać w urzędzie? Na zakończenie p. Radny poprosił o informację, kiedy 
był zmieniony Statut MZGK. 
Pan Rober Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród poinformował, że statut jest 



aktualny i był dawno zmieniany. Pan Burmistrz dodał, że p. Radny nie może mówić, 
że prawo jest łamane, ponieważ Pan tylko tego domniema. W sprawie rewitalizacji p. 
Burmistrz powiedział, że temat został wyjaśniony był to błąd pracownika. Zostały 
wyciągnięte konsekwencje dyscyplinarne i finansowe. Prace zostały wykonane, a z 
budżetu nie wydano środków na to zadanie. Jeżeli chodzi o uwagi pod adresem 
Policji to tam należy je składać.  
Radny Damian Sułkowski w sprawie rewitalizacji powiedział, że jest zadowolony z 
reakcji i naprawy błędu. W sprawie śmieci p. Radny dodał, że ma nadzieję, że MZGK 
śmieciami będzie zajmował się od strony obsługi, a nie rozliczenia. 
Pan Rober Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród poinformował, że jeżeli nie 
uda się rozstrzygnąć przetargu, to MZGK tym się zajmie, dodając, że musi to być 
zgodne z prawem. Na zakończenie p. Burmistrz powiedział, że będzie robił wszystko, 
aby utrzymać stawki za odbiór śmieci przyjętych przez Radę.  
Radny Damian Sułkowski w sprawie opłaty za śmieci powiedział, że chciałby, aby 
na rachunku widniała pieczątka p. Burmistrza. 
Radni nie wnieśli innych Interpelacji i zapytań. 
Przewodniczący Rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Wolnych wniosków. 
Radny Józef Łysikowski poinformował, że posiedzenie Komisji Rewizyjnej w 
sprawie rozpatrzenia skargi, którą Rada Miejska dziś przyjęła uchwałą, odbędzie się 
10 czerwca br. o godz.10 w Urzędzie Miejskim.  
Radni nie wnieśli innych wolnych wniosków. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad przyjęcia protokołów z ostatniej sesji XXXI XXXII.  
Radni nie wnieśli uwag do protokołu. 
Przewodniczący Rady Jan Czyżowicz poddał pod głosowanie protokoły nr XXXI i 
XXXII. 
Protokoły nr XXIX i XXX zostały przyjęte jednogłośnie ( 13 głosami „za”). 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Informacji i komunikatów przewodniczącego. 
Przewodniczący Rady Jan Czyżowicz poinformował: 
- projekt Statutu Gminy Żmigród jest przygotowany i na najbliższej wspólnej komisji 
Rady będzie omawiany. Przewodniczący rady zwrócił się do Przewodniczący komisji 
o omawianie projektu statutu na komisjach. 
- w sprawie tematów i terminów posiedzeń komisji Rady Miejskiej w Żmigrodzie, taka 
informacja będzie umieszczana na stronie internetowej Urzędu Miejskiego. 
Następnie p. Przewodniczący odczytał terminy posiedzeń Komisji Rady Miejskiej w 
Żmigrodzie i tematy, którymi będą się zajmować. 
- w sprawie organizacji VII edycji Biegu Samorządowca, który odbędzie się w Gminie 
Prusic w dniu 22.06.2013 r., szczegółowe informacje dostępne są pod adresem 
strony internetowej www.bieg.prusice.pl. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do ostatniego punktu porządku 
obrad zamknięcia sesji.  

ZAMYKAM XXXIII SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE  
Na tym zakończono posiedzenie o godz.17 00. 
Protokołowała  
M. Schnitzer 

 
 



 

 

 

 

 


